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為有效管理與追蹤本校太陽能發電效能，本校透過即時監控系統，可即時查詢各校區太陽光電設備之發電數據、歷史統計資

料及系統運行狀況等資訊，確保太陽能設備穩定運行並最大化發電效益。 
To effectively manage and track the solar power generation performance of our university, the institution has implemented a real-time 

monitoring system that enables instant access to power generation data, historical statistical records, and system operational status of 

photovoltaic equipment across all campuses. This ensures stable operation of solar energy facilities and maximizes power generation 

benefits. 

系統網址： http://solarsystem.cyberpower.com/solarV4/id_login.aspx 

System URL: http://solarsystem.cyberpower.com/solarV4/id_login.aspx 

此監控系統涵蓋本校進德校區及寶山校區各主要建築物之太陽能發電設備，功能包括： 

• 案場管理： 分別建立進德校區與寶山校區案場清單，便於分區管理 

• 即時監控： 提供各建築物太陽能發電即時數據 

• 歷史查詢： 支援年度、月度、日度發電數據查詢功能 

• 報表輸出： 可產出各類發電統計報表 

This monitoring system encompasses solar power generation equipment across major buildings at both Jinde Campus and Baoshan 

Campus, with functionalities including: 

• Site Management: Separate establishment of site lists for Jinde Campus and Baoshan Campus to facilitate zone-based 

management. 

• Real-time Monitoring: Provision of real-time solar power generation data for individual buildings. 

• Historical Inquiry: Support for annual, monthly, and daily power generation data query functions. 

• Report Generation: Capability to produce various types of power generation statistical reports. 

以本校進德校區教學大樓案場為例，系統查詢介面資料如下所示 

Taking the Teaching Building site at Jinde Campus as an example, the system query interface data is presented as follows: 

http://solarsystem.cyberpower.com/solarV4/id_login.aspx
http://solarsystem.cyberpower.com/solarV4/id_login.aspx


案場清單 Sitse listing 

進德校區 Jinde Campus 

 



 

寶山校區 Baoshan Campus 

  



即時資訊 Real Time Info 

進德校區教學大樓即時發電量 Real-time Power Generation of Teaching Building at Jinde Campus 

 



歷史資料 History date 

教學大樓 2024/09/09 日資料 Teaching Building Daily Data for September 9, 2024 

 



教學大樓 2024/09 月資料 Teaching Building Monthly Data for September 2024 

 



教學大樓 2024年資料 Teaching Building Annual Data for 2024 

 



歷史排名 Comparative Energy 

日發電量排名 Highest daily energy ranking 

 



瞬間發電量排名 Highest instant energy ranking 

 



環境貢獻 Environmental Benefit 

 



維運系統/報表服務 Operations and Maintenance System/Report Services 

 

 



Inverter Analysis Report  

 

 



Inverter Monthly Analysis 

 


